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Schriftelijke vraag

KPO basisschool Vondel ligt tussen Kroeven en Tolberg. Achter de school, tegenover

Waterland en de C-bergen loopt een onverhard pad langs de Minnebeek.

Dit onverharde pad staat als wandelknooppuntroute aangegeven -ook bij de basisschool

staat deze wandelroute aangegeven richting de stad - maar het is niet echt reclame voor de

gemeente, want wandelaars worden, zeker in deze tijd van het jaar, rechtstreeks een

blubber pad op gestuurd.



De CDA-fractie pleit er voor om het pad op het gras achter de basisschool te verharden met

zand, net als aan de overzijde van de Minnebeek is gebeurd. Het pad moet immers ook voor

mensen met een rolstoel, rollator of kindenuagen goed begaanbaar zijn. Bovendien is het

voor iedereen leuk om een heerlijk rondje te kunnen wandelen rondom de Minnebeek of

richting de binnenstad.

De CDA-fractie heeft hierover de volgende vraag voor het College:

1. ls het college bereid om deze wandelroute over het gras te verharden met zand, zodat

deze hiermee beter begaanbaar wordt?

Wij zien uit naar de beantwoording,

Robert Breedveld

CDA-fractie



Wij beantwoorden uw vraag als volgt:

Het betreffende gebied is een onderdeel van het prolect EVZ Molenbeek waarbij als

uitgangspunt is gehanteerd om de wandelaars aan de westzijde van de Molenbeek "te

faciliteren" met semi verharde wandelpaden welke zijn uitgevoerd met een semi-verharding

(gralux) en zijn voorzien van banken en afvalbakken. Aan de oostzijde is er vanwege

weerstand vanuit de Vondellaan (een enkeling vond zelfs dat er totaal niet gewandeld mag

worden) bewust voor gekozen om in deze strook geen wandelpaden aan te leggen. Buiten

de twee graasperiodes (door schapen) ontstaan in het lange gras op een natuurlijke wijze

paden door wandelaars (zogeheten olifantenpaadjes).

Dit onderscheid in gebruik is aan alle aangrenzende bewoners uitgelegd en hierover zijn

tijdens de voorbereidingen van het EVZ-project geen opmerkingen of vragen ontvangen. De

meeste bewoners vonden dit een goede keuze omdat hierdoor het gebied alleen gebruikt

zal worden door wandelaars en door mensen die hun hond uitlaten, en dus bijvoorbeeld niet

door (brom)fietsers en hangjeugd.

Het pad is sinds 2012 onderdeel van het regio-dekkende wandelknooppuntennetwerk dat

voert over verharde-, en onverharde paden in West-Brabant. Dit netwerk is ontworpen door

het Routebureau van de Regio West-Brabant om zowel toeristen als de lokale bevolking

wegwijs te maken in het West-Brabantse landschap. Het routebureau beheert alleen de

bewegwijzering. Wandelaars die hiervan gebruik maken dragen veelal speciaal schoeisel

zodat deze paden geen onderhoud vragen.

Vanwege bovenstaande redenen zullen wij geen onderhoud aan deze paden uitvoeren want

het door u bedoelde pad is ontstaan als olifantenpad. Het is geen officieel pad en daarom is

het niet ook opgenomen in het wegbeheer.

Wel zijn wij bereid te onderzoeken of de weerstand tegen de aanleg halfverharde paden

vanuit de omgeving Vondellaan plaats gemaakt heeft voor draagvlak. Blijkt dat het geval dan

zullen wij alsnog overgaan tot het aanbrengen van gralux, conform de paden aan de

westzijde van de beek.

Hoogachtend,
Burgemeester en wethouders van Roosendaal,
Voor dezen,

Toine Theunis,
Wethouder ruimtelijke ordening




